

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Application of Micro-Course in the Teaching of Basic Culture in Vocational Colleges
(微课在中职院校基础文化课教学中的运用研究)

H. ZHOU.....67

Research on the Relationship between Three-Dimensional Goal and Core Accomplishment under the Background of New Curriculum Reform
(新课程改革背景下三维目标与核心素养的关系研究)

L. F. MA.....72

Teaching Challenges Faced by Vocational Educators
(高职院校教师面临的教学挑战之研究)

Y. P. SI.....78

The Application of Case-Based Teaching and Cross-Learning Mode in the Standardized Training of Resident Physicians
(案例式教学及交叉互学模式在住院医师规范化培训中的应用)

J. F. YANG, X. Q. ZHOU.....87

Research on Technical School “Flipped Classroom” Teaching Based on “Micro Course” in Animal Poisoning and Toxicology
(基于“微课”的动物中毒病与毒理学“翻转课堂”教学研究)

Y. WANG, B. Y. ZHAO, C. C. WU.....92

Vocational Education in Shanghai, Taiwan, Hong Kong and Macau
(中港台澳四地之职业教育)

P.-M. WONG, T.-M. SZE, Y. S. ZHOU.....96

On the Problems and Countermeasures of Pre Service Education for Male Kindergarten Teachers
(浅谈男幼儿教师职前教育中存在的问题及对策)

Y. LIU, G. H. SUN, M. Y. LUO.....111

Problem-Solving-Oriented Curriculum Development of Basic Economics Course
(问题解决导向的经济学基础课程开发)

Y. WU.....115